
محيط زيست و حملونقل عمومي شهر اصفهان 
دو اولويت بودجه 1402

اصفهان – معصومه قاسمي: علي قاسم زاده روز 24 ديماه در 
با اشاره به بارش برف طي روزهاي  برنامه راديويي »سلام اصفهان« 
گذشته در اصفهان، اظهار کرد: مديريت شهري از قبل درباره شرايط 
اساس کارکنان حوزه  اين  بر  و  آگاهي داشت  اصفهان  ناپايدار جوي 
خدمات شهري با آمادگي کامل و حضور به موقع، به نمکپاشي و شنپاشي 
در معابر و گذرگاهها اقدام کردند. او افزود: بهرغم يخبندان معابر با تلاش 
کارکنان خدمات شهري و همچنين رعايت شهروندان هنگام رانندگي و 
همت پليس راهور، شاهد اتفاق ناگواري در شهر نبوديم و روزهاي خوبي 
را سپري کرديم. شهردار اصفهان با اشاره به تعطيلي و دورکاري ادارات و 
سازمانها در روزهاي اخير بر اساس ابلاغيه مديريت بحران استان گفت: 
در اين روزها بيشتر بخشهاي شهرداري برحسب وظيفه خود در راستاي 
خدمترساني به شهروندان تعطيل نبودند که ضمن قدرداني از کارکنان و 
خانواده ايشان، به آنها خداقوت ميگوييم. او خاطرنشان کرد: رانندگان وسايل 
حملونقل عمومي، پاکبانان و کارکنان حوزه خدمات شهري در روزهاي 
تعطيل هم مشغول خدمترساني به مردم هستند، لذا من از زبان مردم از 
اين افراد قدرداني ميکنم. اولويتسنجي براي تدوين بودجه 1402 شهردار 
اصفهان با اعلام اينکه شهرداري در حال تدوين برنامه بودجه 1402 است، 
تاکيد کرد: در اولويتسنجيهاي انجام شده، همچنان مسائل زيستمحيطي و 
حملونقل عمومي در اولويت برنامه و بودجه سال آينده قرار گرفته است. او 
افزود: شهروندان نيز ايدههاي خود را در زمينه ترافيک و حملونقل عمومي 
از طريق سامانه 137 به شهرداري اعلام کنند. قاسمزاده ادامه داد: همچنين 
از تمامي صاحبنظران، متفکران نخبگان و آحاد شهروندان درخواست داريم 
چنانچه نظر يا ايدههايي در زمينه ترافيک، حملونقل عمومي و بهبود شرايط 

آينده شهر دارند، از طريق سامانه 137 به ما منتقل کنند..

 توسعه 4۵ هزار متر از تفرجگاه مسگرآباد 
در منطقه 1۵

شهردار منطقه 1۵ از آغاز عمليات توسعه فضای سبز تفرجگاه 
نرجس خاتون )س( به منظور ساماندهی محيط های شهری و ارتقای 
زيبايی بصری و اکولوژيکی خبر داد.به گزارش روابط عمومی شهرداری 
منطقه 1۵، محمد شيری گفت: به همت اداره فضای سبز منطقه و با 
هدف بهبود منظر شهری و کاهش آلودگی زيست محيطی، عمليات 
توسعه فضای سبز ضلع شرقی و غربی جاده نظامی در ورودی تفرجگاه 
نرجس خاتون )س( و بهسازی محيطی تفرجگاه از 7 آبان آغاز شد.او به 
تشريح اقدامات انجام شده در اين عمليات پرداخت و ادامه داد: اجرای 
عمليات توسعه فضای سبز به مساحت 17 هزارمترمربع، درختچه کاری 
در ضلع شرقی و غربی جاده نظامی در ورودی تفرجگاه نرجس خاتون 
)س( شامل اجرای عمليات خاکبرداری به حجم 4۸00 مترمکعب و 
خاکريزی به حجم ۵۵00 مترمکعب، تسطيح و مناسب سازی محل، 
کاشت 12 هزار بوته درختچه زينتی از جمله بربريس و يوکا، ژونی 
پروس و پيراکانتا جهت تنوع رنگ و بافت انجام شده است.  به گفته 
شيری، زيرسازی و جدول گذاری زمين بازی کودکان به ابعاد 2۵0 
مترمربع، خريد و نصب انشعاب آب و آبخوری و نصب بيش از ۵0 عدد 
مبلمان شهری و يک ست ورزشی اقدام شده است.شهردار منطقه از 
انجام اقدامات توسعه ی محور در اين بوستان تا پايان سال خبر داد 
و افزود:  عمليات توسعه فضای سبز تفرجگاه نرجس خاتون )س( به 

ميزان 4۵ هزار متر مربع تا پايان سال جاری کامل خواهد شد.

 رتبه برتر شهرداری منطقه 14 
در فعاليت های خدمات شهری

اين منطقه در کيفيت خدمات  برتر  از رتبه  شهردار منطقه14 
شهری ، به لحاظ رضايتمندی شهروندان، در بين مناطق پايتخت خبر 
داد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه14، محمد امين سالاری 
پور گفت:   بر اساس  نظرسنجی مرکز مطالعات و برنامه ريزی شهرداری 
تهران از برخی شهروندان ،  مبنی بر انتظاراتشان از مديريت شهری و 
ميزان رضايتمندی شان از اقدامات انجام شده، شهرداری منطقه14 
در چند ماه اخير بيشترين رضايتمندی را به لحاظ عملکرد در خدمت 
رسانی به شهر و شهروندان در حوزه خدمات شهری  داشته و جزو 
مناطق برتر پايتخت است.سالاری پوبه شاخص های ارزيابی   در حوزه  
معابر، وضعيت  روب  و  رفت  و گفت: وضعيت  اشاره  خدمات شهری 
نگهداری بوستان ها و تجهيزات ورزشی و سرويس های بهداشتنی و 
روشنايی معابر، زيباسازی و ايمن سازی محله ها و زمين های بازی 
کودکان، زيباسازی المان های شهری، رسيدگی به آبگرفتگی معابر، 
مبارزه با جانوران موذی، ساماندهی دست فروشان و ميادين ميوه وتره 
بار و... از فعاليت هايی است که در اين خصوص منطقه14  درکنار دو 

منطقه ديگر پايتخت رتبه برتر را از آن خود کرده است.

اخبار

7روزنامه اخبار صنعت   شنبه 1 بهمن 1401     شماره  2058 شهرستان

شهيد  خانهموزه  محتواي  توليد  قرارداد  انعقاد  آيين 
دکتر محسن فخريزاده برگزار شد.

به گزارش رسانه هاي استان قم، آيين انعقاد قرارداد 
فخريزاده  محسن  دکتر  شهيد  خانهموزه  محتواي  توليد 
پشتيباني  و  دفاع  وزير  معاون  و  هستهاي  دانشمند 
جمعي  و  شهيد  اين  خانواده  حضور  با  مسلح  نيروهاي 
بين  قرارداد  اين  شد.  برگزار  قم  شهرداري  مسئولان  از 
طباطبايينژاد  احمد  سيد  حجتالاسلاموالمسلمين 
سرپرست سازمان فرهنگي، اجتماعي و ورزشي شهرداري 
متين  نظري  محمدحسين  حجتالاسلاموالمسلمين  و  قم 
نماينده موسسه فرهنگي – هنري مطاف عشق منعقد شد. با انعقاد اين قرارداد؛ موسسه فرهنگي – هنري مطاف 
عشق در زمينه توليد کتاب، فيلم مستند و نمادهاي حجمي موزهاي براي خانهموزه شهيد دکتر محسن فخريزاده 

در قم اقدام خواهد کرد.

ساري-مرآتي: طي حکمي از سوي مدير کل راهداري و 
حمل و نقل جاده اي استان مازندران ، مصطفي قدمي به عنوان 
نقل جاده اي شهرستان  اداره راهداري و حمل و  سرپرست 
بهشهر منصوب شد.به گزارش روابط عمومي اداره کل راهداري 
و حمل و نقل جاده اي استان مازندارن ، حسن جهانيان مدير 
کل راهداري و حمل و نقل جاده اي استان مازندارن با ابلاغي 
مصطفي قدمي را به عنوان سرپرست اداره راهداري و حمل و 
نقل جاده اي شهرستان بهشهر منصوب نمود.در بخشي از اين 
ابلاغ چنين آمده است: اميد است با استعانت از خداوند متعال 
و بهره گيري از مهارت و دانش کارکنان تحت سرپرستي در در 
راستاي تحقق اهداف نظام مقدس جمهوري اسلامي و خدمت به مردم و اجراي سياست هاي سازمان متبوع،ضمن تعامل و 
همکاري با مسئولين محترم شهرستان و استفاده بهينه از کليه توان و امکانات موجود در انجام امور محوله موفق و مويد باشيد.

گفتني است پيشتر جلال کاظمي رئيس راهداري و حمل و نقل جاده اي شهرستان بهشهر بود .

 انعقاد قرارداد توليد محتواي خانه موزه 
شهيد فخري زاده در قم

انتصاب در اداره کل راهداري و حمل و نقل جاده اي 
استان مازندران

از  حمايت  و  مشکلات  رفع  مسئله  قاسمي:  معصومه   – اصفهان 
و  توليدي  هاي  شرکت  مشکلات  جمله  از  و  اقتصادي  هاي  بخش  تمام 
فولادي وظيفه نمايندگان مجلس شوراي اسلامي و موضوع اصلي و مطرح 

کميسيون هاي  مربوطه است.
محسن زنگنه نماينده مردم شهرستان تربت حيدريه، مهولات و زاوه 
، نايب رييس کميسيون بودجه و محاسبات و عضو و سخنگوي کميسيون 
ضمن  سال  ماه  دي   24 شنبه  اسلامي  شوراي  مجلس  توليد  جهش  ويژه 
بازديد ازخط توليد ذوب آهن اصفهان با مهندس ايرج رخصتي مديرعامل 

اين شرکت ديدار و گفتگو نمود.
بين  تعامل  و  همکاري  افزايش  ضرورت  خصوص  در  ديدار  اين  در 
موضوع  در  حيدريه  تربت  شهرستان  مسئولين  و  اصفهان  آهن  ذوب 
بحث  شهرستان  اين  در  موجود  معدني  هاي  پهنه  از  اوليه  مواد  تامين 

شد. بررسي  و 
امر  در  شرکت  تحولات  آخرين  شرکت  مديرعامل  رخصتي  مهندس 
توليد، فروش و به ويژه اقدامات اخير ذوب آهن در زمينه تامين مواد اوليه 
اوليه  مواد  تامين  مورد  در  موجود  مشکلات  به  اشاره  با  و  کرد  تشريح  را 
اصفهان  آهن  ذوب  شد:  يادآور  گذشته  هاي  سال  در  فولادي  واحدهاي 
با  و  زمان  طول  در  ولي  بود  خود  خاص  معادن  داراي  تاسيس  اوايل  در 

تصميمات مختلف، اين معادن را از دست داد و به دنبال آن در تامين مواد 
اوليه پايدار مورد نياز خود با مشکلات  فراواني رو به رو شد.

در  مختلف  هاي  فعاليت  انجام  با  اخيراً  صنعتي  عظيم  مجتمع  اين   
تلاش است که  معدن داري کند، چرا که معدن داري، حق توليد کننده 

فولاد و صاحب خط توليد است.
در  اصفهان  آهن  ذوب  اخير  هاي  موفقيت  به  اشاره  با  پايان  در  وي 
همکاري  و  پيگيري  اسلامي،  شوراي  مجلس  نمايندگان  از  معدن،  خريد 

لازم در جهت رفع مشکلات مختلف اين شرکت و ساير واحدهاي فولادي 
کشور را خواستار شد . 

تشريح  به  بازديد  اين  در  حيدريه  تربت  شهرستان  مردم  نماينده 
در  توليد  از  حمايت  زمينه  در  اسلامي  شوراي  مجلس  هاي  سياست 
از  حمايت  و  کمبودها  و  مشکلات  رفع  مسئله  گفت:  و  پرداخت  کشور 
فولادي  و  توليدي  هاي  شرکت  جمله  از  و  اقتصادي  هاي  بخش  تمام 
مطرح  و  اصلي  موضوع  و  اسلامي  شوراي  مجلس  نمايندگان  وظيفه 
براي  تلاش  و  توليد  موانع  رفع  مجلس،  نگاه  افزود  وي  است.  مجلس 
زمينه  اين  در  نيز  لازم  هاي  بودجه  و  است  آن  رونق  و  توليد  جهش 
ذوب  افزود:  حيدريه  تربت  شهرستان  مردم  يابد.نماينده  مي  اختصاص 
که  زيادي  هاي  مزيت  با  و  انرژي  يارانه  از  استفاده  بدون  اصفهان  آهن 
افتخار  شرکت  اين   . است  فولادي  محصولات  توليد  خدمت  در  دارد 
است. آن  برازنده  توليد  جبهه  اول  خط  صفت  و  است  کشور  صنايع 
آهن  ذوب  تر  برداري هرچه سريع  بهره  براي  اميدواري  ابراز  وي ضمن 
تامين  براي   را  خود  تلاش  تمام  افزود:  کشور  معادن شرق  از  اصفهان  
و  گرفت  خواهم  کار  به  شرکت  اين  در  توليد  موانع  رفع  و  اوليه  مواد 
کميسيون  جلسه  در  حضور  براي  شرکت  اين  مديرعامل  از  دعوت  با 

 . بيان مي شود  در مجلس  آهن  پيام ذوب  و  ها  بودجه، خواسته 

از  بيشتر  شهرداري  گفت:  مرادي  اله  حجت  اميدي:  فرناز  اراک- 
آلايندگيها  رفع  براي  صنايع  آلايندگي  عوارض  محل  از  دريافتي  مبالغ 
رينگهاي  اجراي  و  اتوبوسها  نوسازي  و  کرده  اقدام  آنها  آثار  با  مبارزه  و 
بين  امور  و  ارتباطات  اداره  گزارش  به  است.  داده  انجام  را  ترافيکي 
تردد،  سنگين  حجم  دليل  افزود:به  ادامه  در  وي  اراک،   شهرداري  الملل 
آن  از  بخشي  که  شده  انتخاب  ترافيکي  رينگهاي  احداث  براي  محورهايي 
براي  زمينه  اقدام  اين  با  است،  اجرا  حال  در  ديگر  بخشي  و  شده  احداث 
سنگيني  ماشينهاي  با  بيشتر  که  کشور  شهري  بين  سفرهاي  تردد  انتقال 
خواهد  فراهم  شهر  مرکزي  هسته  از  ميشود،  انجام  تريلر  و  کاميون  مانند 
اصلاح  کرد:  تاکيد  اراک  شهرداري  حملونقل  و  زيربنايي  امور  شد.معاون 
کوتاه  را  درونشهري  سفرهاي  شهر،  مختلف  نقاط  در  هندسي  مسيرهاي 

آلودگي  کاهش  و  تردد  سرعت  افزايش  سوخت،  مصرف  کاهش  و  ميکند 
پروژههاي  اجراي  کرد:  خاطرنشان  داشت.مرادي  خواهد  دنبال  به  را  هوا 
انجام معاينه فني  ناوگان حملونقل عمومي،  انسانمحور در شهر و نوسازي 
هدف  با  که  است  اقداماتي  ديگر  از  خودروها  فني  معاينه  برگه  صدور  و 
کمک به کاهش ميزان آلودگي هوا و افزايش ايمني تردد انجام ميشود.وي 
با بيان اينکه اراک از نظر نداشتن تخلف در زمينه معاينه فني رتبه چهارم 
وجود  فني  معاينه  مرکز  پنج  اراک  شهر  در  داشت:  اظهار  دارد،  را  کشور 
برتر و صدور گواهي را  قابليت تست معاينه فني  اين مراکز  دارد که تمام 
دارد، هرچند که طرحهاي ترافيکي در حال حاضر در اراک اجرا نميشود، 
اما با صدور گواهي معاينه فني برتر، رانندگان ميتوانند از مزاياي اين طرح 

در شهرهاي بزرگ داراي طرح ترافيک بهرهمند شوند.

در بازديد نماينده مجلس شوراي اسلامي از ذوب آهن اصفهان عنوان شد:

تامين مواد اوليه با معدن داري حق توليد کنندگان فولادي است

نشست شوراي توسعه فرهنگ قرآني استان قم با حضور آيت الله سعيدي 
و جمعي از مديران و فعالان مؤسسات قراني استان قم پيرامون فعاليت هاي 

قراني استان برگزار شد.
سلامالله  معصومه  حضرت  مقدس  آستان  خبري  پايگاه  گزارش  به 
الله  آيت  حضور  با  قم  استان  قرآني  فرهنگ  توسعه  شواري  نشست  عليها، 
سيدمحمد سعيدي و جمعي از مديران و فعالان قرآني استان قم پيش از 

ظهر امروز در سالن محراب حرم مطهر بانوي کرامت برگزار شد.
شوراي  مردمي  کميته  دبير  شعاعي  اصغر  علي  نشست  اين  در 
کميته  اين  عملکرد  از  گزارشي  ارائه  به  قم  استان  قرآني  فرهنگ  توسعه 
پيرامون  شورا  اعضاي  با  متعدد  جلسات  تشکيل  گفت:  و  پرداخت 
مساجد،  در  قرآني  محافل  افزايش  شامل،  استان  قرآني  هاي  فعاليت 
طرح  دوره  ششمين  شروع  و  مساجد  مکبران  و  مؤذنان  سطح  ارتقاي 
استعداد يابي استان قم با عنوان نسيم فرودس از مهمترين فعاليت هاي 

کميته هاي مردمي بوده است.
اوقاف  کل  اداره  با  شده  انجام  هماهنگيهاي  طي  اينکه  بيان  با  وي 

استان  متبرک  بقاع  به  برنامه  اجراي  براي  را  قرآن  موسسات  قم،  استان 
مناسبت  در  قراني  متعدد  جلسات  راستا  اين  در  گفت:  کردهايم،  متصل 
مشرف  احمد  سيد  الاسلام  حجت  ادامه  است.در  شده  اجرا  مختلف  هاي 
که  اين  بيان  با  کرامت  بانوي  مقدس  آستان  عترت  و  قرآن  معارف  مدير 
خوبي  فعاليت  نوجوانان  ويژه  قرآني  هاي  فعاليت  زمينه  در  مطهر  حرم 
قراني  هاي  تربيت  تحت  که  نوجواناني  در حال حاضر  گفت:  است،  داشته 
هستند در حرم در سه حوزه قرائت حفظ و مفاهيم آموزش مي بينند.وي 
مي  برپا  نوجوانان  ويژه  خواني  ترتيل  محفل  مطهر  حرم  در  اينکه  بيان  با 
شود، افزود: قرائت قرآن اذان گاهي حرم در روزهاي پنجشنبه ظهر توسط 
نوجوانان انجام مي شود و با شناخته شدن نوجوانان قرآني دعوت هايي از 

نوجوانان در سطح استان قم و کشور انجام ميشود.
ارائه  به  قم  استان  برتر  قرآني  مؤسسات  از  برخي  نشست  اين  ادامه  در 

گزارشي از عملکرد خود پيرامون مسائل قرآني پرداختند.

نشست شوراي توسعه فرهنگ قرآني استان قم برگزار شد

معاون امور زيربنايي و حمل و نقل شهري شهرداري اراک:

اراک از نظر نداشتن تخلف در زمينه معاينه فني رتبه چهارم کشور را دارد

کسب امتياز عالي 
دانشگاه علوم پزشکي 
مازندران در نشر و 
ترويج فرهنگ نماز

از  مازندران  پزشکي  علوم  دانشگاه  ساري-مرآتيِ: 
حوزه  در  را  عالي  امتياز  نماز  اقامه  ستاد  ارزيابي  هيئت 

کرد. کسب  استان  سطح  در  نماز  فرهنگ  ترويج  و  نشر 
سپاس  لوح  اهداء  با  نماز  اجلاسه  در  اساس،  همين  بر 
و  مازندران  استاندار  پور  حسيني  محمود  سيد  سوي  از 
لائيني  محمدي  باقر  محمد  والمسلمين  الاسلام  حجت 

علوم  دانشگاه  رئيس  از  استان،  در  فقيه  ولي  نماينده 
هاي  تلاش  و  عالي  امتياز  کسب  بابت  مازندران  پزشکي 
و  نماز  نوراني  فرهنگ  ترويج  و  نشر  امر  در  گرفته  صورت 
اين  در  استان  نماز  اقامه  ستاد  ابلاغي  هاي  برنامه  اجراي 
سامانه  ارزيابي  جامع  هاي  نامه  شيوه  با  مطابق  دانشگاه 

شد. تقدير  سجاده 

مديران  و  معاونين  بازديد شهردار،  با  پنج  ناحيه  ستادی  نظارت  جلسه 
منطقه 19 از معابر ناحيه پنج آغاز و وضعيت نگهداشت شهر و خدمت رسانی 
در حوزه های فنی و عمرانی، خدمات شهری، حمل و نقل ترافيک و شهرسازی 
و معماری بررسی شد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه 19، تورج 
فرهادی هدف از اين نظارت ها را احصاء نقاط قوت،ضعف ها، نياز سنجی و 
ايجاد تعامل بهتر برای بستر سازی مناسب به منظور استفاده بهينه از ظرفيت 

های موجود عنوان کرد.
او بر افزايش سعی و تلاش در راستای ارتقای خدمت رسانی و رضايتمندی 

شهروندان تأکيد کرد و افزود: منطقه 19 از مناطق با ظرفيت بالای شهر تهران 
محسوب می شود که نيازمند آن است با برنامه ريزی نظامند و در چهارچوب 

به منظور توسعه و پيشرفت اين محدوده قدم برداريم .
فرهادی بيان کرد: با توجه به اينکه ناحيه پنج در مجاورت بزرگراه های 
شريانی شهر تهران قرار دارد و هر روز حجم بالای از شهروندان در اين محده 
تردد دارند توجه به ضرورت اقدامات اجرايی هوشمندانه در چهارچوب ضوابط 

جاری در ستور کار قرار گيرد.
همچنين از راسته های تجاری خيابان های شهيد کلهر، عزتی، بزرگراه 
اتوبوس،  های  ايستگاه  وضعيت  آزادگان  فارس،  خليج  هاشمی،  شهيد  های 
انهار، سطل های مکانيزه زباله، زير مخزنی ها، تابلوها و المان های ترافيکی، 

آسفالت معابر، سرويس های بهداشتی، سد معبر اصناف و... بازديد شد.
سپس جلسه ای درخصوص موارد احصا شده برگزار و مقرر شد مميزی و 
برداشت هوايی از نواحی سه، چهار و پنج منطقه،ساماندهی ترافيکی، عمرانی 
و خدمات شهری بزرگراه های شهيد هاشمی و آزادگان،احياء اسکان کارگری 
ناحيه پنج،رفع تداخلات مديريتی در حريم، تعامل هرچه بيشتر با پليس راهور 
افزايش  شهری،  دفاع  بی  فضاهای  در  نخاله  تخليه  از  جلوگيری  درخصوص 
علامه  بزرگراه  از  بخشی  روشنايی  وتأمين  ها  بزرگراه  در  کشی  خط  اعتبار 

عسگری، به صورت ويژه پيگيری شود.

شهردار منطقه 13 گفت: با توجه به قدمت بازارچه شهرستانی و درخواست  
های شهروندان و کسبه برنامه ريزی برای بهسازی اين بازارچه آغاز شده است.

به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه13، محمد هادی علی احمدی، 
شهردار منطقه گفت: شهرداری منطقه 13 و سازمان زيباسازی شهر تهران با 
هماهنگی و همکاری شرکت های برق، آب و فاضلاب و گاز برای نوسازی شبکه 

های برق، آب و فاضلاب و ساماندهی انتقال گاز بازار شهرستانی اقدام کرده اند.

او افزود: همچنين مديريت شهری در راستای ايمن سازی و تسهيل خدمت 
رسانی به شهروندان برای اجرای شبکه انتقال آب های سطحی، جداره سازی، 
يکسان سازی تابلوهای معرفی مشاغل، در ها و کرکره های صنوف از طريق سازمان 
زيباسازی شهرداری تهران وارد عمل شده است.شهردار منطقه13 اظهار داشت: در 
ساليان گذشته اجرای طرح های بهسازی در اين بازارچه همواره از درخواست های 

شهروندان بوده که در اين دوره عمليات اجرايی آن آغاز شده است.

ساماندهی بزرگراه های منتهی به ناحيه پنج منطقه 19 با اجرای اقدامات ترافيکی و عمرانی

بازارچه شهرستانی در منطقه 1۳ بهسازی می شود


